
 

                                                           
 

MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 4 

 

VÝBOR PRO BEZPEČNOST 

ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 4 

 

Zápis z jednání č. 4/2021 

 

Datum konání: 8. září 2021 od 16:30 hodin, v 9. patře, zasedací místnost č. 912, budova 

ÚMČ Praha 4, Antala Staška 2059/80b, Praha 4 

Přítomní: Bc. Lucie Michková, RNDr. Tomáš Hrdinka, Bc. Michal Hroza, Tomáš 

Chaloupka, Mgr. Petr Štěpánek, CSc.  

Hosté: Mgr. Bc. Jan Moravec, radní pro investice Filip Vácha 

 

Program: 

 

1) Schválení programu 

2) Projednání kandidatury přísedících OS pro Prahu 4  

3) Různé 

 

BOD I 

 

 

Jednání Výboru pro bezpečnost zahájila předsedkyně Bc. Lucie Michková v 16:40. Po 

krátkém přivítání členů výboru i hostů následovalo odsouhlasení navrhovaného programu.  

 

Hlasování: 5 (PRO) : 0 (PROTI) : 0 (ZDRŽEL SE) 

 

BOD II 

 

 

Předsedkyně výboru uvedla druhý bod a byl pozván kandidát na přísedícího u OS pro Prahu 

4. Kandidát se krátce představil. Členové měli možnost se seznámit s materiály ke 

kandidatuře připravenými kanceláří tajemníka MČ Praha 4 a ptali se na doplňující dotazy. 

Následně se kandidát rozloučil a opustil místnost. 

 

Usnesení 1: 

Výbor pro bezpečnost Zastupitelstva městské části Praha 4 doporučuje Zastupitelstvu 

MČ Praha 4 pro zvolení do funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 4 kandidáta 

Mgr. Bc. Jana Moravce, a to počtem hlasů: 5 (PRO) : 0 (PROTI) : 0 (ZDRŽEL SE) 

 

17.00 přišel pan radní Filip Vácha 

 

 

 



BOD III. 

 

V tomto bodu byli členové výboru seznámeni se zprávami za letní provoz nízkoprahového 

klubu Uličník, který v létě stál u OC Arkády Pankrác. Ze zprávy vyplývá, že autobus nebyl 

v letních měsících v lokalitě plně vytížen. Pro příští letní prázdniny bude dobré vytipovat 

jinou lokalitu. Od září je provoz nízkoprahového klubu rozšířen o novou lokalitu u ZŠ 

Ohradní, kam bude autobus přistaven každé pondělí. 

 

Dále se členové mohli seznámit se zprávou z projektu mobilní ošetřovny Drop In, která 

působí jednou týdně v úterý v ulici Bartoškova. Vzhledem ke krátké době působení se teprve 

služba dostává do povědomí klientů. Za pilotní provoz od června 2021 navázali 73 kontaktů. 

Koncem roku plánováno zhodnocení projektu a stávající lokality. 

Informace o podání žádosti v programu prevence kriminality HMP na projekt Uličník pro rok 

2022.  

Informace z jednání radních a místostarostů pro zdravotní a sociální oblast na HMP. Členům 

byl představen návrh hlavního města Praha na optimalizaci sítě adiktologických služeb.   

K bodům 2 a 3 probíhala diskuze průběžně. 

Předsedkyně Výboru pro bezpečnost ukončila jednání v 17:15. 

 

 

 

 

Zápis schválila: Bc. Lucie Michková, předsedkyně Výboru pro bezpečnost  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozdělovník:  

OKAS, ORG, radní pro bezpečnost, Filip Vácha 

 

 

Přílohy: prezenční listina, zpráva z projektu Uličník, zpráva z pilotního provozu mobilní 

ošetřovny Drop In, návrh optimalizace sítě adiktologických služeb  


